

### 聯合書院校友宿舍生活重溫營 14-15/7/2007 United College Alumni Homecoming Camp

逾一百五十位聯合校友及家人一同參與聯合書院金禧院慶壓軸活動「聯合書院校友宿舍生活重溫營」。

Over 150 United College alumni and family members joined the finale of 50th Anniversary Celebration Activities "United College Alumni Homecoming Camp".



校友會會長張煊昌博士(左二)、院長馮國培教授(右二)、與負責設計聯合書院校友名錄電子板的聯合校友電子工程學系湛偉權教授(最左)與及伯宿舍監電子工程學系李丹教授一同主持他們身後以聲音辨識技術而研發的聯合書院校友名錄電子板啟動儀式。

Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association (second from left), Professor Fung Kwok Pui, Head of United College (second from right), Designers of United College Alumni Display Board, Professor Cham Wai Kuen (far left) and Professor Lee Tan from Department of Electronic Engineering, conducting the ribbon cutting ceremony for the newly invented United College Alumni Display Board with voice recognition technology.



小朋友齊齊畫圖畫。  
Children drawing beautiful pictures.



校友做早操。  
Alumni conducting morning exercise.



校友會會長張煊昌博士、校友會理事會會長李國忠先生及院長馮國培教授主持不同屆別的校友植樹儀式。圖為一九五七至一九六六年校友代表植樹儀式。

Dr Thomas H C Cheung, President of United College Alumni Association, Mr Simon Lee, Chairman of United College Alumni Association Council and Professor Fung Kwok Pui, Head of United College conducting Tree Planting Ceremony with different alumni. Alumni representatives of 1957 to 1966 were planting their tree in the picture.



書院導師黃鉅鴻先生主持學術講座「行政偵探術」。  
Mr Jeremiah Wong, College Tutor, conducting a academic seminar for United College alumni.



曾於二零零一年德國世界口琴節公開組奪得冠軍的聯合書院校友何永泰先生於晚會作口琴表演。

Harmonica performance in Variety Show by Mr Allan Ho, United College alumnus, the champion in open category of the International World Harmonica Festival 2001.



小朋友參加拔河競技比賽。  
Kids participating in tug-of-war.